
Styrelsemöte SBK 2012-09-02 
 

Närvarande: Janne Ohlander, Micke Lagerson, Henrik Ramberg, Håkan Ivarsson 

                       Mikaela Ekström, Iréne Ivarsson, Lars Ekström 

§ 1.   Ordförande Janne Ohlander öppnar mötet 

§ 2.   Strulet med Nordea är löst, så nu kan vi få korrekta medlemslistor och förteckning  över 

          Båtplatser mm. . Både Henrik och Janne har tillgång till kontot på Nordea. 

§ 3.   De som fått båtplatser i sommar har ej fått räkningar och för övrigt har vi dålig koll. 

§ 4.   Får vi paragraf 2-3 fungerande +  nya ordningen som vi bestämde:  

Hamnansvarig lämnar ifyllda båtplatskontraktet till Kassören som skickar räkning och lämnar          

kontraktet vidare till Ordförande. 

§ 5.   Båtsommaren har varit si så, mycket pga. av vädret. 

§ 6.   Planer till våren: Bygga tak själva till  klubbstugan, ev. byta fönster samt på nåt sätt lösa toa-

               frågan. 

§ 7.   Inga skrivelser eller rapporter inkommit 

§ 8.   Nya möbler inköpta och som vi kan få låna, även klubbstugan går att få boka. 

         En almanacka sätts upp i klubbstugan för bokningar. 

§ 9.   Planerar att bredda nerfarten vid iläggningsrampen samt sätta upp en ”låda” 

         för en frivillig avgift när behovet av iläggning under sommaren ökat. 

§10.  6 oktober klockan 10.00 Arbetsdag i hamnen  

§11.  Nästa styrelsemöte 4 november 

 

Vid pennan                                              Videmeras 

                   /Iréne Ivarsson                                       /Janne Ohlander  

  


